



Strategy | Stratégie 2017-2021 Launch | Lancement



BOG 2016

LAUNCH OF THE ACBF STRATEGY 2017-2021 AND
PLEDGING CONFERENCE FOR ITS FINANCING

&

25th ANNUAL MEETING OF THE ACBF BOARD OF GOVERNORS

LANCEMENT DE LA STRATÉGIE 2017-2021 DE L'ACBF ET
CONFÉRENCE DES DONATEURS POUR SON FINANCEMENT

&

25^e SESSION ANNUELLE DU CONSEIL DES GOUVERNEURS

SOFITEL ABIDJAN HÔTEL IVOIRE

Abidjan, Côte d'Ivoire

June 30 – July 1st 2016 / 30 juin au 1er juillet 2016

INFORMATION SHEET

The guests at the Pledging Conference for the 2017-2021 Strategic Plan of the ACBF and the 25th Annual Meeting of the Board of Governors, are hereby informed of the following measures concerning their stay in Abidjan.

ARRIVAL

Upon their arrival at Félix Houphouët Boigny International airport, guests will be welcomed by a team from the State Protocol Services of Côte d'Ivoire, responsible for facilitating the usual formalities.

TRANSPORT

The State Protocol Services of Côte d'Ivoire will provide complimentary airport transfers. Delegates are requested to confirm their itineraries in advance to enable airport shuttle arrangements.

ACCOMMODATION

Guests will cover their own accommodation expenses. However, the Foundation is ready to facilitate the booking of rooms, at the request of delegates, at the Sofitel Abidjan Hôtel Ivoire, which is also the Conference venue.

PROCEEDINGS

The proceedings will take place in the ballroom of the Sofitel Abidjan Hotel Ivoire:

SOFITEL ABIDJAN HOTEL IVOIRE

Boulevard Hassan II - 08 BP 01 Abidjan
Côte d'Ivoire
Tel: +225 22482626
Email: H8844@accor.com
www.sofitel.com

NOTE D'INFORMATION

Il est porté à la connaissance des invités à la Conférence des donateurs pour le financement du Plan stratégique 2017-2021 de l'ACBF et à la 25e Session annuelle du Conseil des Gouverneurs, que les dispositions ci-après sont prises pour leur séjour à Abidjan.

ARRIVÉE

À leur arrivée à l'aéroport international Félix Houphouët Boigny, les invités sont accueillis par une équipe des Services du Protocole d'État de la Côte d'Ivoire, chargée de leur faciliter les formalités d'usage.

DÉPLACEMENT

L'équipe des Services du Protocole d'État de la Côte d'Ivoire assurera le déplacement de l'aéroport à l'hôtel et de l'hôtel à l'aéroport. Les délégués voudront bien nous indiquer par avance leurs autres déplacements en Côte d'Ivoire afin d'organiser leur transport.

HÉBERGEMENT

L'hébergement des invités est à leur charge. Cependant, la Fondation est disposée à faciliter la réservation de chambre à la demande des délégués à l'hôtel Sofitel Abidjan Hôtel Ivoire, le lieu de la Conférence.

TRAVAUX

Les travaux se dérouleront dans la salle des fêtes à l'hôtel Sofitel Abidjan Hôtel Ivoire :

SOFITEL ABIDJAN HOTEL IVOIRE

Boulevard Hassan II – 08 BP 01 Abidjan
Côte d'Ivoire
Tel : +225 22482626
Email : H8844@accor.com
www.sofitel.com

REGISTRATION

The Registration of delegates will be done on June 29, 2016 from 08:00am – 18:00pm at the Sofitel Abidjan Hotel Ivoire. A copy of the Registration Form is attached and can be filled before your arrival in Abidjan. A scanned copy can also be sent to the Conference's Technical Secretariat, at the following addresses: c.donateursacbf@finances.gouv.ci or b.aku@acbf-pact.org or m.kadurira@acbf-pact.org or submitted at the conference venue.

BADGES

The name badges will be placed in the Conference kit and made available to delegates at Sofitel Abidjan Hotel Ivoire.

PROGRAM OF ACTIVITIES

Details of daily activities will be communicated separately to the delegates.

SECRETARIAT

A secretariat will be set up at the Hotel Sofitel Abidjan Hotel Ivoire throughout the sessions.

INTERNET

Wireless connection (WiFi) is available in the hotel rooms, public areas of the hotel and at the conference center.

INTERPRETATION

Simultaneous interpretation in French/English will be provided for all sessions.

DOCUMENTS AND MATERIALS

These will be forwarded separately to delegates and other participants.

LUNCHES

Lunch will be offered at the venue on 30 June and 1 July 2016 only.

FLIGHT BOOKING CONFIRMATION

Guests who wish to do so are requested to submit their air ticket to the State Protocol Service team, upon arrival, for confirmation of their return.

VISA FORMALITIES

A valid passport and visa are required to enter Côte d'Ivoire. It is recommended that delegates apply for a visa, if necessary, at the Embassy of Côte d'Ivoire in their countries. Alternatively a visa will be issued to delegates upon their arrival in Côte d'Ivoire upon presentation of their invitation letter.

INSCRIPTION

L'Inscription des délégués aura lieu le 29 juin 2016 à l'hôtel Sofitel Abidjan Hôtel Ivoire à partir de 08h00 à 18h00. Une copie de la Fiche d'Inscription est ci-jointe et peut être remplie avant d'arriver à Abidjan. Une copie scannée peut également être envoyée au Secrétariat Technique de la Conférence, aux adresses électroniques suivantes: c.donateursacbf@finances.gouv.ci ou b.aku@acbf-pact.org ou m.kadurira@acbf-pact.org ou remise sur le lieu de conférence.

BADGES

Ceux-ci seront mis à la disposition des délégués dans le kit de Conférence sur place.

PROGRAMME DES ACTIVITES

Le détail des activités journalières sera transmis séparément aux délégués.

SECRETARIAT

Un secrétariat sera mis en place à l'hôtel Sofitel Abidjan Hôtel Ivoire pour la durée des sessions.

INTERNET

La Connexion sans fil (WIFI) est disponible dans les chambres d'hôtel et dans les espaces publics de l'hôtel et du centre de conférence.

INTERPRETATION

L'Interprétation simultanée en français/ anglais sera offerte pour toutes les sessions.

DOCUMENTATION ET MATERIELS

Ceux-ci seront transmis séparément aux délégués et autres participants.

DEJEUNERS

Les déjeuners seront offerts sur les lieux de la réunion le 30 juin et 1er juillet 2016.

RÉSERVATIONS

Les invités qui le désirent sont priés de remettre leur billet d'avion, dès leur arrivée, pour confirmation de leur retour à l'équipe du Service du Protocole d'État.

FORMALITÉS DE VISA

Un passeport en cours de validité et un visa sont obligatoires pour entrer en Côte d'Ivoire. Il est conseillé aux délégués de demander un visa, si nécessaire, à l'Ambassade de Côte de d'Ivoire dans leurs pays. À défaut un visa sera délivré aux délégués à leur arrivée en Côte d'Ivoire sur présentation de leur lettre d'invitation.

HEALTH

The usual vaccinations are recommended for a stay in Côte d'Ivoire.

GENERAL INFORMATION ON THE CONFERENCE ENVIRONMENT

Côte d'Ivoire - Overview

Yamoussoukro has been Côte d'Ivoire's political capital since 1983. Abidjan, the economic capital, remains the main administrative hub of Côte D'Ivoire. The country has 19 regions with 58 departments. Côte d'Ivoire is largely market-based and depends heavily on the agricultural sector dominated by individual growers. In 2015, the country's population was estimated at 23,260,785 people. The countries bordering Côte d'Ivoire are Burkina Faso and Mali to the north, Guinea and Liberia to the west, and Ghana to the east. The relief of the country is mainly made of undulating plains and mountainous in the northwest.

Language

French is the official language of Côte d'Ivoire. This language co-exists with local languages spoken in all parts of the country.

Time zone

The Universal Time Coordinated in Côte d'Ivoire is (UTC + 0).

Electricity supply

The standard voltage in Côte d'Ivoire is 220 volts AC, 50Hz. All electrical equipment that normally use a different voltage must either have dual voltage compatibility (most modern razors and other small travel tools are equipped with such) or be used with a transformer.

The standard plug has two round ends. Adapters for electrical equipment are readily available in Côte d'Ivoire. Hotels usually provide such adapters.

Currency

The official currency in Côte d'Ivoire is the African Financial Community Franc (CFA).

Côte d'Ivoire is a member of the West African Economic and Monetary Union (WAEMU). The CFA has a fixed exchange rate with the Euro at a rate of 1 Euro to 655.957 FCFA.

SANTÉ

Les vaccinations usuelles sont souhaitées pour un séjour en Côte d'Ivoire.

INFORMATION GÉNÉRALE SUR L'ENVIRONNEMENT DE LA CONFÉRENCE

Côte d'Ivoire – Vue d'Ensemble

Yamoussoukro est la capitale politique de la Côte d'Ivoire depuis 1983; Abidjan, la capitale économique en reste le principal centre administratif. Le pays comprend 19 régions abritant 58 départements. L'économie de la Côte d'Ivoire est une économie de marché largement soutenue par l'agriculture dominée par des planteurs individuels. La population du pays a été estimée en 2015 à 23 260 785, habitants. Les pays frontaliers de la Côte d'Ivoire sont le Burkina Faso et le Mali au nord, la Guinée et le Liberia à l'ouest, et le Ghana à l'est. Le relief du pays est essentiellement fait de plaines ; il est montagneux dans le nord-ouest.

Langue

La langue officielle de la Côte d'Ivoire est le Français. Cette langue cohabite avec les langues locales parlées dans toutes les régions du pays.

Fuseau Horaire

L'heure en Côte d'Ivoire est en Temps Universel (UTC+0).

Electricité

Le voltage standard en Côte d'Ivoire est 220 Volts AC, 50Hz. Tout équipement électrique utilisant normalement un voltage différent doit avoir soit une compatibilité en voltage duo, (la plupart des rasoirs modernes et autres petits équipements de voyage en sont munis) ou être utilisé avec un transformateur.

La prise standard a deux embouts ronds. Les adaptateurs pour équipement électrique sont facilement accessibles en Côte d'Ivoire. Les hôtels fournissent normalement ce type d'adaptateurs.

Devise

La devise officielle du pays est le Franc de la Communauté Financière d'Afrique (FCFA).

La Côte d'Ivoire est membre de l'Union Economique et Monétaire Ouest Africaine (UEMOA). Le Franc CFA a un taux de change fixe avec l'euro, à raison de 1Euro pour 655.957 FCFA.

Climate

Côte d'Ivoire has a coastal tropical climate and semi-arid in the far north. The country has three seasons: cool and dry between November and March, hot and dry from March to May, and hot and humid from June to October.

SELECTED HOTEL

SOFITEL ABIDJAN HOTEL IVOIRE

Boulevard Hassan II - 08 BP 01 Abidjan

Côte d'Ivoire

Tel: +225 22482626

Email: H8844@accor.com

www.sofitel.com

Room type	Negotiated rate per night
Standard room (single occupancy)	CFA141,100,00
Superior room (single occupancy)	CFA156,200,00
Junior Suite (single occupancy)	CFA210,000,00
Deluxe Suite (single occupancy)	CFA259,800,00

Climat

La Côte d'Ivoire a un climat de type tropical côtier, semi-aride dans l'extrême nord du pays. Le pays a approximativement trois saisons : frais et sec entre novembre et mars, chaud et sec entre mars et mai et chaud et humide de juin à octobre.

HÔTEL RETENU

SOFITEL ABIDJAN HOTEL IVOIRE

Boulevard Hassan II – 08 BP 01 Abidjan

Côte d'Ivoire

Tel : +225 22482626

Email : H8844@accor.com

www.sofitel.com

Type de chambre	Tarif négocié (par nuitée)
Chambre classique (occupation simple)	CFA141,100.00
Chambre supérieure (occupation simple)	CFA156,200.00
Suite junior (occupation simple)	CFA210,000.00
Suite prestige/ junior (occupation simple)	CFA259,800.00